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تیم پرسپولیس در مجموع شرایط بدی نداشت، اما بعداز 
5 سال قهرمانی متوالی همه از تیم انتظار کسب جام داشتند 
اما عوامل فنی و غیرفنی در طول فصل دست به دست هم داد 
تا این اتفاق برای پرسپولیس در ششمین فصل متوالی تکرار 
نشود. پرسپولیس در چند بازی که می توانست به راحتی برنده 
شود، امتیازات مهمی را از دست داد و همین موضوع این تیم 
را از کورس بالای جدول عقب انداخت. به نظرم پنجره بسته در 
ابتدای فصل و خریدهایی که در نیم فصل نتوانستند انتظارات 
را برآورده کنند هم در بخشی ناکامی تیم دخیل بود، ضمن 
اینکه محدودیت در برخی پست های کلیدی هم یک مقدار 
به این تیم ضربه زد. مورد دیگری که از آن به عنوان عوامل 
بازدارنده برای پرسپولیس در این فصل یاد کرد می توان به 
عدم ترکیب ثابت و ایجاد تغییرات مداوم اشاره کرد، اتفاقی 
که بخشی از انسجام و هماهنگی تیمی را تحت تاثیر قرار داده 
بود. متاسفانه مهاجمان پرسپولیس در این فصل در حد و 
اندازه های خود نبودند و در برهه ای هم ضعیف عمل کردند. 
در هر تیم باید بیشترین گل ها توسط مهاجمان تیم به ثمر 
برسد که این موضوع برای فورواردهای پرسپولیس محقق 
نشد، ضمن اینکه مصدومیت عیسی آل کثیر و همین طور افت 
محسوس برای مهدی عبدی این دو مهاجم اصلی پرسپولیس 
را تحت تاثیر قرار داد تا نتوانند در زمینه گلزنی انتظارات 
را برآورده کنند. جذب علیرضا بیرانوند به عنوان دروازه بان 
و همین طور اضافه شدن پورعلی گنجی مدافع باتجربه ای 
که می تواند در پرسپولیس موفق شود، اتفاق خوبی در 
نقل وانتقالات است. با تقویت میانه میدان و همین طور جذب 
حداقل دو مهاجم خوب و گلزن می توان تیم را با شرایط خوب 
و مطلوبی برای فصل بعد راهی مسابقات کرد. اینکه در چند 
سال اخیر مهاجمان خارجی آقای گل ایران می شوند، اتفاق 
قابل تاملی است، ضمن اینکه باید به این مساله اشاره کنم آمار 
14 گل زده برای آقای گل برای 30 بازی در شرایطی که تقریبا 
نیمی از گل ها از روی نقطه پنالتی به ثمر رسیده نمی تواند آمار 
قابل قبولی باشد و امیدوارم فصل بعد این شرایط تغییر کند 
و همانطور که ما در تیم ملی مهاجمان و گلزنان خوبی داریم، 

این موضوع به لیگ برترمان هم تسری پیدا کند. 

رضانوروزی
 کارشناس فوتبال   

 

بلاتکلیفی  دارد  اعتقاد  ایران  فوتبال    پیشکسوت 
فدراسیون فوتبال روی آماده سازی تیم ملی برای جام جهانی 
۲0۲۲ تاثیرگذار است. رسول کربکندی، اظهارداشت: 
متاسفانه فوتبال ما وضعیت خوبی ندارد و به طور کلی باید 
بگویم که دورنمای خوبی را برای تیم ملی تا جام جهانی 
متصور نیستم. با توجه به شرایط نابسامان فدراسیون و 
بلاتکلیفی که وجود دارد، شرایط خوبی نداریم و اثرات شرایط 
نامناسب فدراسیون فوتبال را در تیم ملی شاهد هستیم. در 
حالی که می بینیم دیگر تیم های آسیا برنامه ریزی مناسبی 
داشته اند و با تیم های بزرگ دنیا بازی های تدارکاتی برگزار 

می کنند. وی ادامه داد: بعداز اینکه بازی با کانادا لغو شد، با 
تصمیم کادرفنی تیم ملی، اردوی این تیم در تهران تشکیل 
شد و بازیکنانی که در لیگ ایران بازی می کردند، بدون 
استراحت به اردو دعوت شدند، در ادامه هم لژیونرها به اردو 
اضافه شدند. عملا ملی پوشان هیچ استراحتی نداشتند و 
به لحاظ جسمی و روحی خسته هستند. از سوی دیگر 
فدراسیون فوتبال هم نتوانسته است حریف تدارکاتی 
مناسبی را پیدا کند تا در نهایت تصمیم به برگزاری اردو در 
قطر در این شرایط آب وهوایی گرفته شود که خیلی نمی تواند 
مفید باشد. پیشکسوت فوتبال کشورمان افزود: متاسفانه با 

توجه به شرایط کشورمان، به دلیل تحریم ها و مسائل سیاسی 
خیلی از تیم ها از بازی با ایران خودداری می کنند و این 
موضوع شرایط را برای اسکوچیچ و شاگردانش سخت تر کرده 
است. همان طور که گفتم متاسفانه فدراسیون مدت هاست 
در بلاتکلیفی قرار دارد و ما نتوانستیم برنامه ریزی درستی 
برای تیم ملی داشته باشیم و تاثیر بلاتکلیفی فدراسیون را 
در جام جهانی خواهیم دید. تیم های بزرگ دنیا از مدت ها 
قبل برنامه بازی های تدارکاتی شان را تنظیم کردند و 
این طور نیست که ما هر وقت بخواهیم با آنها بتوانیم بازی 
کنیم، به همین دلیل هم هست که تا الان نتوانستیم حریف 
قدرتمندی را برای تیم ملی پیدا کنیم. وی گفت: در شرایط 
فعلی بازی با هر تیمی  برای تیم ملی مفید است، البته اگر 
بتوانیم حریفانی مشابه نوع فوتبال رقبای مان در جام جهانی 

پیدا کنیم که خیلی بهتر است.

رسول کربکندی: 
برای تیم ملی دورنمای خوبی متصور نیستم

 جمشید خیرآبادی، مربی کشتی فرنگی 
کشورمان درباره عملکرد فرنگی کاران در جام 

بین المللی قزاقستان صحبت کرد. 
 نظر شما در خصوص جام بین المللی 

تورلیخانوف چیست؟
 این مسابقات را باید از ۲ منظر بررسی 
کرد؛ یکی سطح کیفی وکمی این رقابت ها 
و دیگر نگرش کادرفنی برای حضور در این 
مسابقات بوده است. رقابت های قزاقستان 
جزو مسابقات معمولی بود، اما هیچ اشکالی 
ندارد که ملی پوشان ما بعداز چند ماه که 
در هیچ مسابقه ای شرکت نکرده بودند در 
این رقابت ها حضور داشته باشند. به هر 
حال چندین ماه است که کشتی گیران در 
هیچ تورنمنتی حضور پیدا نکرده بودند 
و این استراتژی خوبی بود که مسابقات 
کم اهمیت در اولویت قرار بگیرند. به نظرم 
یک اتفاق مثبت دیگر این رقابت ها حضور 
کشتی گیران در یک وزن بالاتر بود. این 
کار عاقلانه ای بود که کشتی گیران در این 
مسابقه به یک وزن بالاتر رفته اند. کادر فنی 
نباید از این شکست ها واهمه داشته باشد 
چرا که هیچ وقت شرایطی به وجود نمی آید 
که کشتی گیران در تمامی مسابقات برنده 

میدان باشند.
 در مورد باخت محمدرضا گرایی چه 

نظری دارید؟
 گرایی خوب کشتی گرفت و عملکرد خوبی 
داشت. ضمن اینکه در یک وزن بالاتر هم 
کشتی می گرفت و طبیعی بود مثل همیشه 
نباشد. به نظرم او رفته رفته آماده می شود، 
بنابراین من کار او را مقابل حریف قزاق 
شکست نمی دانم و قطعا نتایج خوبی در 
مسابقات پیش رو می گیرد. ضمن اینکه ما 
نباید فراموش کنیم که اصلی ترین هدف 
کادر نی و کشتی گیران باید نتیجه گیری 
در مسابقات بازی های آسیایی، جهانی و 

المپیک باشد. 

گفـــتوگـــو

دیدار»صالحیامیری« 
باوزنهبردارانمعترض

تیم ملی  اخیر  حواشی  پی  در  ایسنا: 
وزنه برداری و ترک اردوی ملی پوشان و کادرفنی 
و پیرو درخواست قهرمانان این رشته، نشستی با 
حضور صالحی امیری رئیس کمیته ملی المپیک، 
نصرا... سجادی، مشاور عالی، کیکاوس سعیدی، 
محمدحسین  المپیک،  ملی  کمیته  دبیرکل 
برخواه سرمربی تیم ملی وزنه برداری و ملی پوشان 
این رشته در محل کمیته ملی المپیک برگزار شد. 
در ابتدای این نشست، صالحی امیری با اشاره 
به افتخارآفرینی های ملی پوشان این رشته در 
میادین جهانی و المپیک و ضمن ابراز امیداوری 
برای تداوم این افتخارات اظهارداشت: کمیته 
ملی المپیک حمایت از تمام رشته های ورزشی 
به خصوص رشته های مدال آور و المپیکی را 
بر خود وظیفه می داند و ما همیشه در کنار 
ملی پوشان این رشته بوده و خواهیم بود و آماده 
شنیدن صحبت های ملی پوشان هستیم. در ادامه 
نشست محمدحسین برخواه سرمربی تیم ملی 
وزنه برداری و ملی پوشان این رشته به مشکلات، 
کمبودها و موارد مورد نیاز برای برپایی اردوها و 
دسترسی به حداقل ها برای ملی پوشان المپیکی 
اشاره کرد و خواستار پیگیری هرچه سریعتر 
موضوع از سوی ریاست کمیته ملی المپیک 
شد. در خاتمه صالحی امیری پس از استماع 
صحبت های ملی پوشان و کادرفنی وزنه برداری 
ضمن تاکید براهمیت رویداد های پیش رو چون 
بازی های کشورهای اسلامی و رقابت های کسب 
سهمیه المپیک اظهارداشت: به زودی نشست 
مشترکی با وزیر ورزش وجوانان و علی مرادی 
رئیس فدراسیون، برگزار و پیرامون موارد مطرح 
شده و رفع هرچه سریع تر آن اقدام خواهیم کرد. 

 

خارجازمستطیلسبز

جمشید خیرآبادی: 
»گرایی«

عملکردخوبی
داشت

خــــبر
»نویدکیا«ازسرمربیگری
سپاهانکنارهگیریکرد

باشگاه سپاهان اعلام کرد که محرم نویدکیا، 
سرمربی تیم فوتبال بزرگسالان این باشگاه در 
تماس با مدیریت باشگاه و با اعلام مشکلات 
شخصی و نگرانی از عدم امکـان کمک به تیم 
فوتبال و دغدغـه هـواداران، انصراف خود 
را از ادامه همکاری در سال سـوم قـرارداد 
به صراحت اعلام کرده است. در همین راستا 
باشگاه فولادمبارکهسپاهان اطلاعیه ای منتشر 
کرد که به این شرح است: از آنجا که کما 
فی سابق برنامه ریزی برای فصل آینده از چند 
ماه گذشته در دستور کار قرار داشت. جلسات 
متعددی با این عنوان تشکیل و خروجی 
جلسات مورد پیگیری مداوم قرار گرفت. لیکن 
آقای محرم نویدکیا طی تماس با مدیریت 
باشگاه و با اعلام مشکلات شخصی و نگرانی 
از عدم امکان کمک به تیم فوتبال و دغدغه 
هواداران انصراف خود را از ادامه همکاری در 
سال سوم قرارداد صراحتا اعلام نمودند. با 
عنایت به اینکه همه سپاهانی های اصیل به 
حسن نیت دلسوزانه آقای نویدکیا باور دارند، 
ضمن سپاس فراوان از زحمات طاقت فرسای 
این وفادار طلایی، باشگاه سپاهان به درخواست 

ایشان احترام می گذارد.

اولین گام در لیگ ملت ها برداشته شد

رونمایی از نسل جدید مقابل دیوار چین 

 فارس: روز سه شنبه گذشته اعضای هیات مدیره و مدیرعامل 
باشگاه آلومینیوم اراک در جلسه ای با حضور سیدمحمدرضا 
میری لواسانی مدیرعامل کارخانه حاضر شدند تا برای انتخاب 
مدیرعامل جدید تصمیم گیری کنند. در این جلسه محمد 
رجائیان عضو هیات مدیره باشگاه به عنوان گزینه ای جدی برای 
مدیرعاملی معرفی شد اما انتخاب او هنوز قطعی نشده و نیاز به 
بررسی های بیشتری دارد. البته این احتمال نیز وجود دارد که در 
جمع بندی های نهایی، مدیران به ادامه فعالیت حمید محرابی در 
این پست رأی بدهند. علاوه بر این موضوع، در این جلسه اعلام 
شد که مبلغ 1۲6 میلیارد تومان برای بودجه باشگاه آلومینیوم 
اراک در فصل جدید در نظر گرفته شده که با توجه به بودجه  
حدودا 80 میلیاردی سال گذشته، افزایش چشمگیری داشته 
است. باشگاه آلومینیوم اراک در حال حاضر در دو رشته فوتبال و 
فوتسال فعالیت دارد. به همین خاطر به نظر می رسد دغدغه های 
سیدمهدی رحمتی برای آماده سازی تیم فصل جدید رفع شده 
و حالا او می تواند با خیال راحت برنامه های موردنظرش را به 

مدیران باشگاه اعلام کند. 

فوتبــــالداخلی

 * جان لوئیجی دوناروما، دروازه بان تیم ملی ایتالیا تایید کرد 
که با وجود »دررفتن انگشتش« در بازی قبل این تیم مقابل 
تیم ملی آلمان، به هیچ عنوان به نیمکت نشینی برای بازی بعدی 
مقابل مجارستان فکر نمی کرد. ایتالیا در دومین بازی خود 
در مرحله گروهی لیگ ملت های اروپا با نتیجه ۲ بر یک مقابل 
مجارستان به برتری رسید و در این بازی در حالی دوناروما را در 
ترکیب اصلی قرار داشت که سنگربان پاری سن ژرمن در بازی 
قبلی آتزوری برابر آلمان انگشتش در رفته بود و حضورش در 
این بازی در هاله ای از ابهام قرار داشت. دوناروما گفت: پوشیدن 
شماره یک و در اختیارداشتن بازوبند کاپیتانی تیم ملی افتخاری 
غیرقابل توصیف است. این نهایت افتخاری است که یک بازیکن 
می تواند تجربه کند. دوناروما در حالی بازی کرد که دو انگشت 
باندپیچی شده بود و به همین دلیل او از یک دستکش مخصوص 
استفاده کرد تا بتواند از دروازه آتزوری دفاع کند. وی افزود: برای 
پوشیدن این پیراهن من حتی اگر انگشتم قطع هم شده بود به 
میدان می رفتم. باید از کادرپزشکی تیم مان تشکر کنم. تا روز 
قبل از بازی به نظر می رسد غیرممکن است که بتوانم بازی کنم 
اما با انگیزه ای که برای حضور در اینجا و کمک به تیمم داشتم، 
موفق شدم خود را به این بازی برسانم. می خواهم تا زمانی که 
امکان دارد پیراهن تیم ملی را به تن کنم. به نظر می رسید که 
ایتالیا به خاطر از دست دادن شانس صعود به جام جهانی ۲0۲۲ 
و شکست 3 بر صفر اخیرش مقابل آرژانتین در جام بین قاره ای 
جدید، هیچ انگیزه ای برای حضور و نتیجه گرفتن در لیگ ملت ها 
نداشته باشد اما با حضور کلی چهره جدید و تغییر نسل در 
ترکیب اصلی آتزوری، داستان به گونه ای دیگر رقم خورده 
است. دوناروما در پاسخ به این سوال که در تیم ملی کشور او 
چه تغییری حاصل شده است، گفت: ما واقعا انگیزه  فراوانی 
برای کارکردن در کنار یکدیگر داریم. تمام بازیکنان جدید 
به تیم کمک کردند و ما با همین حس اتحاد کارمان را پیش 

خواهیم برد.

بیــنالمــلل

      مصدومیت
کالوین فیلیپس، هافبک تیم ملی انگلیس در دیدار با 
آلمان، دچار مصدومیت شد تا برنامه های گرت ساوت گیت 
دچار تغییر شود. فیلیپس سال گذشته عنوان بهترین 

بازیکن تیم ملی انگلیس را از آن خود کرده بود. 

  ملی پوش  
مهاجم ایرانی جزو خریدهای ملی پوش جدید هال سیتی 
قرار گرفت. باشگاه »هال سیتی نیوز« از خرید ملی پوش و 
جدید هال سیتی رونمایی کرد که اللهیار صیادمنش یکی 

از 3 خرید ملی پوش جدید تیم انگلیسی شد. 

                      حذف   
تیم ملی فوتبال امید مقابل ازبکستان به تساوی یک 
بر یک رضایت داد تا از صعود به دورحذفی رقابت های 
زیر 23 سال آسیا ناکام بماند. احمد ابوبکر سعید الکاف 

عمانی قضاوت این بازی را به عهده داشت.

ت
شــ

سنو
عک

 ابراهیم قاسمپور: 
درکمیتهفنیتوضیحات»مهدویکیا«رامیشنویم

آرمان ملی: تیم ملی والیبال کشورمان در اولین دیدار خود 
در مرحله مقدماتی لیگ ملت های سال ۲0۲۲ موفق شد تیم ملی 

چین را با نتیجه 3 بر یک شکست دهد. 
 گزارش بازی

به گزارش روابط عمومی فدراسیون والیبال، مرحله مقدماتی 
لیگ ملت های سال ۲0۲۲ در گروه مردان از بامداد روز چهارشنبه 
18 خرداد در ۲ شهر اوتاوا و برازیلیا آغاز شد. در نخستین دیدار 
گروه اول این رقابت ها و در شهر برازیلیا ۲ تیم ملی والیبال ایران و 
چین به مصاف یکدیگر رفتند و شاگردان بهروز عطایی با شکست 
3 بر یک حریف، نخستین پیروزی خود را به دست بیاورند. بهروز 
عطایی سرمربی تیم ملی والیبال ایران در ابتدای این مسابقه از 
ترکیب میلاد عبادی پور )کاپیتان(، مرتضی شریفی، محمدرضا 
حضرت پور )لیبرو(، رضا عابدینی، امیرحسین توخته، محمدطاهر 
وادی و صابر کاظمی استفاده کرد. تیم چین در ابتدای »ست« 
نخست این مسابقه به صورت پایاپای با تیم ایران پیش آمد اما 
در ادامه ملی پوشان کشورمان برتری خود را به حریف دیکته 
کردند و ست را ۲5 بر 15 به سود خود پایان بردند. در این ست 
میلاد عبادی پور 6 امتیاز حمله به دست آورد و صابر کاظمی پنج 
امتیاز کسب کرد که 3 پوئن آن از سرویس  به دست آمد. ست دوم 
با برتری چینی ها شروع شد و این روند به رغم تلاش بازیکنان 
ایران تا پایان ست ادامه یافت و تیم ایران ۲5 بر 19 نتیجه این 
ست را به حریف واگذار کرد تا از نظر ست شماری دو تیم یک بر 
یک برابر شوند. در ست سوم نخستین امتیاز به تیم چین رسید، 
اما بازیکنان ایران اجازه ندادند اختلاف امتیاز با حریف زیاد شود 
و تیم چین را کنترل کردند. امین اسماعیل نژاد نیز در این ست 
به جای صابر کاظمی به میدان آمد. در مجموع دو تیم در این ست 

رقابت نزدیکی داشتند و در نهایت نیز نتیجه این ست حساس ۲5 
بر ۲۲ به سود ایران به پایان رسید تا ملی پوشان کشورمان دو بر 
یک از حریف پیش بیفتند. سرویس مرتضی شریفی با سرعت 117 
کیلومتر در ساعت در این ست که امتیاز مستقیم برای تیم ایران 
داشت، توجه کارشناسان را جلب کرد. ست چهارم برای تیم ایران 
با سرویس میلاد عبادی پور آغاز شد و تیم ایران پنج امتیاز متوالی با 
دفاع خوب بازیکنان به دست آورد. بازیکنان ایران در ادامه این ست 
برتری خود را در زمین حفظ کردند و با امتیاز ۲5 بر 15 به پیروزی 
رسیدند تا علاوه بر برد قاطع در این ست، در نهایت سه بر یک فاتح 
این میدان آسیایی ها در شهر برازیلیا باشند تا والیبال ایران از نسل 
جدید خود در برازیلیا با پیروزی مقابل چین رونمایی کند. تیم ملی 
والیبال ایران با این برد در صدرجدول گروه یک لیگ ملت ها قرار 
گرفت و صربستان که قبل از ایران موفق به شکست بلغارستان شده 
بود، به جایگاه دوم جدول رفت. بوروتو ایگلسیاس ریکاردو از کوبا 
به عنوان داور اول و رنه کارینا نومی از آرژانتین به عنوان داور دوم، 
قضاوت این دیدار را برعهده داشتند. تیم های ملی والیبال ایران و 
چین از سال ۲017 تا کنون 10 بار به مصاف یکدیگر رفته بودند که 
نتیجه آن 9 برد و یک شکست برای ایران بود و با برد مردان والیبال 

ایران تعداد بردهای تیم ملی برابر این کشور دو رقمی )10( شد. 
 بهترین 

مرتضی شریفی با کسب ۲0 پوئن عنوان امتیازآورترین بازیکن 
این دیدار را به دست آورد و در تیم چین نیز دو بازیکن شماره 6 
)ژانگ بینگ لانگ( و بازیکن شماره ۲۲ )ژانگ جینگ یین( با 16 

امتیاز، بهترین بازیکنان این تیم شدند. 
 صحبت عطایی

بهروز عطایی پس از بازی ایران برابر چین اظهارکرد: مسابقه 

بسیار خوبی بود. پیش بینی می کردیم بازی سختی داشته باشیم 
و البته همیشه پیش بینی تورنمنت ها دشوار است. خوشبختانه 
بازیکنان عملکرد بسیاری خوبی داشتند. در برخی لحظات 
اشتباهاتی داشتیم که طبیعی بود. در مجموع بعداز ست دوم 
بچه ها به بازی برگشتند. سرویس های خوبی زدیم و کار تهاجمی 
خوبی داشتیم. وی با تاکید بر این که این پیروزی برای تیم ملی 
ایران بسیار اهمیت دارد، افزود: در مجموع بازی قابل قبولی بود. 
ست دوم را پرخطا بازی کردیم. چون بازیکنان ست اول را خوب 
بازی کرده و با فاصله بردند، ست دوم را تمام شده تلقی کردند و 
فکر کردند به راحتی می توانند مسابقه را ببرند. فکر می کنم با ذهن 
بسیار بازتر در زمان هایی که به بازی اشراف داریم، باید ادامه دهیم 
و از امتیازگرفتن سیر نشویم. عطایی در پایان خاطرنشان کرد: با 
توجه به اینکه بازی اول تیم در این دوره از لیگ ملت ها بود به نظرم 

راضی کننده بود. 
 صحبت چینی ها 

»شنگ وو« پس از شکست شاگردانش مقابل تیم ملی والیبال 
ایران، افزود: تیم جوانی داریم. در دیدار با تیم ایران دریافت های 
اول بازیکنان خوب نبود. وی با تاکید بر این که تیم جوان ایران 
عملکرد خیلی خوبی داشت، تصریح کرد: مرتضی شریفی عملکرد 
فوق العاده ای در تیم ایران داشت. سرمربی تیم ملی والیبال چین 
ادامه داد: به نظرم ژانگ.جینگ.یین بازیکن شماره ۲۲ تیم )چین( 
یکی از بهترین بازیکنانم بود. گفتنی است کاپیتان تیم ملی والیبال 
چین پس از آنکه متوجه شد یک رسانه ایرانی قصد مصاحبه با 

او را دارد، حاضر به مصاحبه نشد و به سرعت محل را ترک کرد. 
 نظر عبادی پور 

میلاد عبادی پور پس از پیروزی تیم ایران برابر چین اظهارکرد: 
به ملت ایران این پیروزی را تبریک می گویم. خوشبختانه مسابقه 
را خیلی خوب شروع کردیم اما تیم در »ست« دوم کمی دچار 
مشکل شد. در »ست« سوم به بازی برگشتیم و توانستیم با 
حمایت یکدیگر و توصیه های کادرفنی پیروز میدان باشیم. وی 
ادامه داد: به نظرم تمام بازیکنان در این مسابقه خوب درخشیدند. 
تیم جوانی داریم که همه باانگیزه هستند. ما به فکر برد و باخت 
نیستیم. قطعا از برد خوشحال خواهیم شد، اما به فکر ارائه بازی 
خوب هستیم. کاپیتان تیم ملی والیبال در پایان خاطرنشان 
کرد: از اینکه در هر بازی صددرصد خود را به نمایش بگذاریم، 
خوشحال می شوم. کاری به حریفان ندارم ممکن است یک روز، 
روز خوبمان باشد و یک روز، روز بدمان. باید یاد بگیریم در روزهای 
بد هم عملکرد مثبت خود را به نمایش بگذاریم این مسائل است 
که یک تیم جوان را برای تورنمنت های حساس تر، پخته تر و 

آماده تر می کند. 
 بازی بعدی 

مردان والیبال ایران امروز )پنجشنبه 19 خرداد( بازی ندارند 
و ساعت ۲۲و30 دقیقه روز جمعه ۲0 خردادماه به وقت تهران 
در دومین مسابقه خود در لیگ ملت ها ۲0۲۲ به مصاف »هلند« 

خواهند رفت. 

عواملنایبقهرمانیپرسپولیس!

سخنگوی کمیته فنی فدراسیون فوتبال گفت: منتظریم 
»مهدوی کیا« به ایران بیاید و صحبت هایش را درباره حذف تیم 

امید بشنویم. 
 حذف تیم امید 

ابراهیم قاسمپور در مورد حذف تیم ملی فوتبال امید کشورمان 
از رقابت های زیر ۲3 سال قهرمانی آسیا در مرحله گروهی 
اظهارداشت: حتما باید این موضوع در جلسه کمیته فنی بررسی 
شود. منتظر هستیم مهدوی کیا به ایران بیاید تا با او جلسه بگذاریم 
و ببینیم چه مشکلاتی وجود داشت که تیم امید در همان مرحله 
گروهی حذف شد. او قطعا هم برای نتیجه نگرفتن تیمش در این 
رقابت ها صحبت هایی دارد و کمیته فنی نیز سوال هایی از او 
خواهد پرسید. باید دلایل ناکامی تیم ما در رقابت های قهرمانی 

آسیا مشخص شود.
 دلایل 

وی در مورد اینکه خودش مشکل تیم امید در این مسابقات                                                          را                            
چه می داند، افزود: صحبتی که من اکنون می گویم سال هاست 
گفته می شود اما هیچ چیز تغییر نمی کند. ساختار و پایه فوتبال 

ایران مشکل دارد. برای تیم های پایه هیچ هزینه ای نمی کنیم، این 
موضوع فقط مربوط به فدراسیون فوتبال نیست بلکه باشگاه های 
ما هم چنین کاری انجام نمی دهند، برنامه ریزی درستی نداریم. 
برای یک تورنمنتی که احتمال دارد 6 ماه یا یکسال دیگر برگزار 
شود، تعلل می کنیم و سرمربی یک تیم را                            با تاخیر انتخاب می کنیم 
که فرصت زیادی برای کارکردن ندارد. امکانات زیادی به تیم های 
پایه خود نمی دهیم، همه این مسائل دست به دست هم می دهد تا 
تیم های پایه ما هیچوقت نتایج قابل قبولی کسب نکنند. سخنگوی 
کمیته فنی فدراسیون فوتبال خاطرنشان کرد: باشگاه های ما 
به صورت سمبلیک و اسمی تیم های پایه را                            راه انداختند. ۲0 
تا ۲5 درصد بودجه باشگاه های اروپایی صرف تیم های پایه 
می شود، اما هزینه تیم های پایه در فوتبال ایران 1.3 درصد بودجه 
باشگاه هاست که این موضوع به هیچ عنوان قابل قبول نیست. 
قاسمپور اضافه کرد: البته در حذف تیم امید خیلی مسائل دیگر 
هم تاثیر دارد که در سالیان گذشته هم وجود داشته؛ به صورت 
مثال بعضی از باشگاه ها بازیکن خود را                            به این تیم ندادند، یا برخی 
نفرات مشکل سربازی داشتند. هیچوقت مربی تیم ملی امید نفرات 

خود را                            کامل در اختیار نداشته است. از خاطرمان نرفته که یکبار 
یکی از تیم های امید با -1۲ 10 بازیکن عازم یک سفر شد و خیلی 
از نفراتش در ایران ماندند. همه این مسائلی که گفتم باید مورد 

بررسی شود، تا یکبار برای همیشه مشکل را                            حل کنیم. 
 تیم ملی جوانان 

وی در مورد آخرین وضعیت سرمربیگری تیم ملی جوانان و 
اینکه شنیده می شود صمد مرفاوی به عنوان سرمربی این تیم 
انتخاب شده است، توضیح داد: چنین اتفاقی نیفتاده و هنوز جلسه 
ما برای انتخاب سرمربی تیم جوانان برگزار نشده است. شنبه 
هفته آینده جلسه داریم، گزینه های جدیدی هم به نفرات قبلی 
اضافه شده و رزومه خود را                            ارائه کرده اند، اما انتخاب قطعی برای 
سرمربی تیم جوانان نداشتیم. سخنگوی کمیته فنی فدراسیون 
فوتبال در مورد اینکه با توجه به فاصله محدود تا شروع مسابقات 
مقدماتی قهرمانی آسیا، آیا انتخاب سرمربی تیم جوانان در جلسه 
آتی قطعی خواهد شد، پاسخ داد: به شخصه اعتقاد دارم یکماه یا 
یکماه ونیم پیش هم می توانستیم جلسه بگذاریم و سرمربی را                            
انتخاب کنیم. اما باید هیات رئیسه فدراسیون فوتبال و مجمع 
تشکیل می شد، از طرفی باید وضعیت عزیزی خادم هم معلوم 
می شد. البته قرار است تکلیف ریاست فدراسیون 8 شهریورماه 
مشخص شود. همه این مسائل در روند انتخاب سرمربی تیم 

جوانان تاثیر گذار بود.  


